
 
 

20. November 2013 

 
 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 

1. Hvad er resultaterne i dag på Skolefe-ordningen der er ved at blive prøvet af i 
folkeskolerne? 

2. Hvor mange skoler i landet benytter denne pilotprojekt? 
3. Har Naalakkersuisut planer om at videreføre skolefe-ordningen? 

 
 (Evelyn Frederiksen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Der er blevet nævnt i den seneste morgenradio om folkeskolelærernes seneste udtalelser om at 
skolefe-ordningen er ved at give positive resultater på deres hverdag på arbejdet som kan være 
overbebyrdet på grund af mange børn med problemer i hjemmet. I udsendelsen bliver der nævnt at 
ordningen mærkes hos alle, dvs. hos lærerne, eleverne samt forældrene.  
 
Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage.  
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


